
Kadrina Keskkooli hoolekogu protokoll 
 
 
Veebikoosoleku toimumise aeg: 15.10.2020.a. Kell 18.00-19.45 
 
 
Osalesid: Margit Murumägi, Ain Suurkaev, Jaanika Heidmets, Karl Meos, Kuno Rooba, Mai 

Faelmann, Alo Laaniste, Hanna-Eliise Liivak 

Puudus: Madis Viise 

Kutsutud: KKK direktor Arvo Pani 
 
Päevakord: 

1. Kadrina KK eelarve 2021.a. 

2. Kadrina KK kodukorra muudatused. 

3. Õppetöö korraldus 2020/2021. õppeaastal. 

4. Jooksvad küsimused 

 

Direktor A. Pani tutvustas hoolekogule eelarve sisu ja selgitas põgusalt ka 2020.a. eelarve täitmist.  

Uuest õppeaastast alustasid Kadrina KK tööd 9 uut õpetajat, lahkus 5 õpetajat (neist 3 

vanaduspensionile). 

01. novembrist alustab tööd IT arendusjuht. Koostama hakatake kooli IT arengukava, selleks on 

moodustatud komisjon. 

 

Otsustati: 

1. Võtta eelarve teadmiseks. 

2. Kooli kodukorda koostamiseks moodustati komisjon, hoolekogu arutab kodukorda peale 

selle esialgse versiooni valmimist. 

3. IT arengukava komisjon peaks kaasama oma töösse valla IT spetsialisti ja  võib-olla ka veel 

spetsialiste väljaspoolt maja. Mõelda tuleb pikemalt ette, võtta kasutusele innovaatilised 

lahendused. 

 

Juhatas:                                                                                          Protokollis: 

Margit Murumägi                                                                          Margit Murumägi 

Kadrina KK hoolekogu esimees                                                                              
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